
Referat af brugerrådsmødet 29/4-2024. 

Tilstede – Charlotte, Lars, Sarah og Ulla 

Fraværende – Lotte, Annika og Frederikke 

 

Vi startede med en konstituering: 

Formand – Ulla - / sup. Sarah 

Medlem – Lotte 

Medlem fra bestyrelsen – Lars - / sup. Mira 

Junior medlem – Annika - / sup. Frederikke 

 

Nyt fra ridecentret : 

Der er en del sygdom i personalegruppen. Af denne årsag ser man på omrokeringer, så 
puslespillet kan gå op. 

Efter sommerferien lukkes lørdagsholdene. De bliver fordelt på ugen og der bliver igen hold om 
fredagen. Der er pt. ca. 50 børn på venteliste. 

Pt. er der ved at blive sat nyt hegn op rundt på matriklen. 

I sommerferien bliver der igen ridelejre. Staldene skal nedspules og bestyrelsen har lavet en 
plan for dette.  

Der er sat vandingsanlæg op i det store ridehus. Der ses på alarmsystemet i stald 8, så den 
virker efter hensigten. 

Der er et stort ønske om slowfeedere på foldere, da det minimerer spild af frøgræs. Pt er der ca 4 
tomme bokse, heldigvis er der flere aftaler om at komme at se på stedet i bogen. 

Der holdes rideskolestævne en fredag inden sommerferien.   

 

Nyt fra ARK  

Der bliver igen set på TREC, så der kan blive mulighed for at prøve dette af. 

Igen prøver man at få igangsat fællesspisning, 1. gang inden sommerferien. 

Der indkaldes til intromøder med vores nye pensionærer. 

Reglen om ingen løse hunde håndhæves nu til altid og ikke kun når der er rideskole. 

Der er indkaldt til hesteejermøde. 

Man vil gerne have sin egen baneplanner, så der indhentes tilbud på dette. 

 

Næste møde i brugerrådet – mandag 24/6 inden medlemsmødet      


